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Referat marts -2016 
Emne: Bestyrelsesmøde i Korsør Sejlklub  

Data om mødet 

 
Dato: 8. marts 2016 

Tid: 19.00 – 21.20 

Sted: Klublokalet. 

 

Referent: Lars V. Jørgensen 

Indkaldte:  

Kasper Jørgensen 

Bent Ehlers 

Fritz Lauritsen 

Morten Adel Larsen 

Lars Vejsager Jørgensen 

Hanne Clausen 

Georg Schønemann 

 

Fraværende: Morten Adel Larsen. 

                      Georg Schønemann. 

 

 

 

Dagsorden:  Referat: Aktion  

      

      1. opfølgning på marts referat.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

 

2. Nyt fra A.M.B.A. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Trygfonden legat fra 2013 er 

ikke tabt, pengene benyttes til 

radio i juniorafdeling og være 

sendt til dem senest 1. juni. 

 

Børneattester! der skal laves 

digital signatur til sejlklubben. 

Når det er lavet skal attester 

indhentes. 

 

Der er ikke søgt sponsorat hos 

spillehal grundet manglende 

oplysninger 

 

---------------------------------- 

 

Der har været snak om 

sejlklubmedlemskab på 

lejepladser. Amba var positivt 

indstillet men intet besluttet 

 

Forespørgsel fra a.m.b.a om 

hvor mange pladser 

sejlklubben benytter i 2016. 

Status på ekstra H-båd fra 

sejlerskolen afventer før vi kan 

give svar. 

 

A.m.b.a efterspørger 

hjemmeside der skal snarest 

afholdes møde mellem sejlklub 

og amba. Sejlklub vil opfordre 

til at hjemmesiden først går i 

 

Kasper+kristian 

juniorleder 

 

 

 

 

Kasper 

 

 

 

 

Kasper og 

Hanne 

 

------------------ 

 

 

 

 

 

 

Kasper+Søren 

sejlerskoleleder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Side 2 af 3 

 

 

--------------------------------------------------- 

 

 

3. Nyt fra kasserer. 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

4. Nyt fra udvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

5. Vild med vand arrangement økonomi 

 

 

 

 

 

 

 

----------------------------------------------------  

     

     6. Forsikringssag vedr. BB-10 meter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------------- 

   

luften efter sejlsæsonen. 

 

----------------------------------- 

 

 

Der er emne til kasserer som 

gerne vil stille op ved 

generalforsamling. Der 

afholdes møde mellem 

vedkommende og Kasper samt 

Bent Ehlers. 

 

 

----------------------------------- 

Kapsejladsudvalg: 

Der søges sponsorer til 

onsdagspræmier. Skovgaard 

vine er blevet ansøgt og svar 

afventer. Der snakkes om 

alternativer lokalt i Korsør. 

 

Juniorudvalg: 

Afholder junior camp i uge 27. 

arrangement opslås via dansk 

sejlunion.  

 

Sejlerskolen: 

Har afholdt info møde, ingen 

fra bestyrelsen deltog.  

Sejlerskolen har udtrykt ønske 

om at afvikle førstehjælp 

kursus men det skal 

koordineres med sejlklubs 

bestyrelse inden afvikling. 

 

 

----------------------------------- 

Arrangementet har en god 

planlægningsfase og sejlklub 

og havn har super samarbejde. 

Arrangementet forventes at 

kunne få støtte fra kommune 

mm.  

 

 

----------------------------------- 

 

Kasper har modtaget adskillige 

mail vedrørende sagen som er 

fra 2013 og indtil februar var 

sejlklubben ubekendt. Alle er 

enige om at sagen må være 

forældet men for 

sikkerhedsskyld kontaktes 

Codan for at høre hvordan de 

syntes vi skal forholde os 

 

----------------------------------- 

 

 

 

------------------ 

 

 

Kasper og Bent. 

 

 

 

 

 

 

 

------------------ 

Lars. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kasper tager 

møde med 

Søren. 

 

 

 

 

 

 

 

------------------ 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------------ 

 

Kasper 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------------ 
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     7. Klubtøj 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

--------------------------------------------------- 

      

     8. Evt. 

Hanne har kontakt til ny tøj 

samarbejdspartner som 

tilbyder tøj med klublogo og 

hvis ønsket også med 

personligt logo.  

Medlemmer bestiller og 

afregner med leverandøren og 

klubben har ikke noget tøj 

lager liggende. Der skal 

besluttes hvilke modeller der 

skal tilbydes til medlemmer 

samt udarbejdes klublogo ala 

det som er på de nuværende 

blå klubbluser.    

 

----------------------------------- 

Snak om vinter arrangementer 

2016 /2017. 

 

Motorkursus med BM marine 

 

Biograf aften med MS. Martha 

Hanne og 

Kasper 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------------ 

 

 

 

Frits 

 

 

 
 

Underskrifter: 


